
Årsberetning  

Grundejerforeningen Store Klaus 2018. 

 

Velkommen til Næsby sognegård og generalforsamlingen i Grundejerforeningen Store Klaus. 

 

Vi har taget et nyt initiativ efter forespørgsel fra flere medlemmer og holder derfor generalforsamlingen 

her. 

 Samtidig vil vi gerne takke Lisbeth og Niels for at have lagt hus til generalforsamlinger og foreningens 

aktiviteter i mange år. 

 

Tak til bestyrelsen for det gode samarbejde i årets løb, hvor hver især har haft deres kompetenceområder. 

Charlotte styrer administrationen, mødeindkaldelser, referater og datalister. 

Jævnfører ændringerne: Indkaldelse til generalforsamling. 

Vagn:  Banken og administration af foreningens økonomi. 

Nye vedtægtsændringer for Netbank. 

Gert og Jens Christian: kontakt til kommunen henholdsvis.  

Støjvold: Palle Matzen fra Odense kommune.    Nyt senere. 

Jens C: legeplads og cykelsti. Nye anlæg og trafikforhold i forbindelse med husene på Bogensevej. 

Christian: Koordinerer fællesaktiviteter og gadefest. 

 

Aktivitet omkring støjvold - Ikke den store udvikling. Kommunen har ikke fundet en ny projektleder og der 

er derfor ikke nogen umiddelbar udsigt til afklaring. 

Gert: Projektkoordinator ringer hver anden måned for nyt. Han informerer senere om sidste nyt. 

Jens C: Oplyser senere om legeplads og ansøgning. Det er tvivlsomt om vi kan få en tilladelse fra 

kommunen.  Samtidig spørgsmål om forsikring og sponsorat. 

Samtidig har han kontakt til kommunen ang. Kørselsforhold i forbindelse med svingene på cykelstien og 

tilkørselsforhold til husene på Bogensevej /Boghveden. 

 

Sommerfest og Le Mans. 

37 børn og voksne havde en fantastisk dag. Både unge og gamle. 

Vi havde heldigvis et festtelt så udgiften blev beskeden. Leje af borde og stole.vi har samtidig overvejet 

andre tiltag og vil gerne opfordre medlemmerne til at byde ind.  



Overvejelser: adgangsforhold for ældre beboere – toiletforhold. 

 

Evt. indvielse af runderen – opfordringer er givet videre til medlemmerne. Brug evt. facebook. 

Dette år har der igen været udendørs koncert ved Niels Erik. En god og hyggelig dag med stort fremmøde til 

glæde for alle – både musikanter og tilhører. Af arbejdsmæssige årsager kunne jeg desværre ikke selv 

deltage, men snakkede senere med Niels Erik, som var meget glad for deltagelsen og interessen. 

Oplæg til vedtægtsændringer: 

I forbindelse med bankskifte og ny indkaldelsesform, har bestyrelsen gennemgået vores vedtægter.  

vi finder det nødvendigt at ændre § 6, 8, 10, 12 og 13 af hensyn til de nye krav fra banken. 

Samtidig finder vi det i rette tid, at se på valgsituationen og præcisere, hvilke suppleanter der er på valg de 

enkelte år. Lige nu er det ikke helt overskueligt. 

Vi mener også det er muligt at sløjfe § 13, som efter 40 år ikke rigtig har relevans længere. 

Hermed vil jeg gerne slutte min beretning og gå videre til vedtægtsændringerne. 

 

Venlig hilsen 

Christian Kristensen 

 

  

    

 

 

   


